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服務消息 SERVICE NEWS 

胡忠多媒體圖書館消息 
Wu Chung Multimedia Library News 

(1) 本地電視節目特藏：數碼影像光碟（DVD）、視頻點播（VoD）之新安排（2014 年 1 月 1 日生效） 

Local TV Programme Collection: DVD and VoD Service (New arrangement w.e.f. January 1, 2014)  

圖書館為讀者提供本地電視節目的數碼影像光碟（DVD）以外，部分獲授權節目亦可透過視頻點播（VoD）服務觀看。
由 2014 年 1 月 1 日起，所有新獲授權作視頻點播的本地電視節目，圖書館將不再錄製數碼影像光碟；未獲視頻點播 

授權的本地電視節目，圖書館則繼續錄製數碼影像光碟，供讀者在中大校園使用。本地電視節目館藏的介紹請參閲 

聯合書院胡忠多媒體圖書館網頁： http://lib.cuhk.edu.hk/uclib。 

Authorized  local TV programmes are available for Video-on-Demand (VoD) access within CUHK campus in addition 
to the provision of DVD copy. Starting from 1 January, 2014, DVD copy of newly televised local TV programmes with 
such VoD access will no longer be provided. For Local TV Programmes not granted for the VoD access, the library 
will however continue to provide DVD copy for the use within campus. For details of our Local TV Programme 
collection, please visit the website of United College Wu Chung Multimedia Library: http://lib.cuhk.edu.hk/uclib. 

圖書館提供本地電視節目的媒體如下： 

Available formats of Local TV Programmes Collection are summarized below:  

日期 
Date 

圖書館 
Library 

夜讀室 
Late Reading Room 

2013 年 12 月 22 日（星期日） 
22 Dec 2013 (Sun) 

下午 1 時至下午 5 時 
1:00 pm – 5:00 pm 二十四小時開放至 2013 年 12 月 23 日上午 9 時 

Open 24 hours until 9:00 am of 23 Dec 2013 2013 年 12 月 23 日（星期一） 
23 Dec 2013 (Mon) 

上午 8 時 20 分至下午 10 時 
8:20 am – 10:00 pm 

2013 年 12 月 24 日（星期二） 
24 Dec 2013 (Tue) 

上午 9 時至下午 5 時 
9:00 am – 5:00 pm 

暫停開放 
Closed 

2013 年 12 月 25 日（星期三） 
25 Dec 2013 (Wed) 

暫停開放 
Closed 

2013 年 12 月 26 日（星期四） 
26 Dec 2013 (Thu) 

暫停開放 
Closed 

2013 年 12 月 27 日（星期五） 
27 Dec 2013 (Fri) 

上午 9 時至下午 7 時 
9:00 am – 7:00 pm 

2013 年 12 月 28 日（星期六） 
28 Dec 2013 (Sat) 

上午 9 時至下午 5 時 
9:00 am – 5:00 pm 

2013 年 12 月 29 日（星期日） 
29 Dec 2013 (Sun) 

暫停開放 
Closed 

2013 年 12 月 30 日（星期一） 
30 Dec 2013 (Mon) 

上午 9 時至下午 7 時 
9:00 am – 7:00 pm 

2013 年 12 月 31 日（星期二） 
31 Dec 2013 (Tue) 

上午 9 時至下午 5 時 
9:00 am – 5:00 pm 

2014 年 1 月 1 日（星期三） 
1 Jan 2014 (Wed) 

暫停開放 
Closed 

(2) 聯合書院胡忠多媒體圖書館冬至、聖誕節及元旦期間開放時間 

United College Wu Chung Multimedia Library Opening Hours during Winter Solstice, Christmas and New Year’s Day 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
註：圖書館及夜讀室於 2014 年 1 月 2 日起恢復正常開放時間。 

Note: Library and Late Reading Ro om resume to normal opening hours on 2 January 2014. 

如有查詢，請聯絡圖書館職員，電話 3943 7564 或電郵至 erchelp@lib.cuhk.edu.hk。 

For enquiries, please contact the library staff on phone 3943 7564, or by email erchelp@lib.cuhk.edu.hk. 

播放年份 
Year of telecast 

可供觀看媒體 
Format available for viewing 

獲視頻點播授權（VoD） 
With Video-on-Demand (VoD) licence 

未獲視頻點播授權（VoD） 
Without Video-on-Demand (VoD) Licence 

2013 年或以前 
2013 and before 

數碼影像光碟（DVD）、視頻點播（VoD） 數碼影像光碟（DVD） 

2014 年或以後 
2014 and after 

視頻點播（VoD） 數碼影像光碟（DVD） 
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下期《聯合動態》截稿日期 
Next Issue of United News 

下期《聯合動態》將於 2014 年 1 月 15 日出版。歡迎教職員報告研究、著作、出席會議及其他人事動態。稿件請於

2013 年 12 月 23 日或以前送達書院曾肇添樓 201 室或傳真至 2603 5412 或電郵至： unitedcollege@cuhk.edu.hk。 

來稿請以中文及英文撰寫。查詢請致電 3943 1696 與本院郭芷欣女士聯絡。《聯合動態》同時上載於書院網頁以供 

書院同仁瀏覽。書院同仁如不欲收取印刷版本，請電郵至 rukiakwok@cuhk.edu.hk。《聯合動態》網址： 
http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS  

The next issue of United News will be published on 15 January 2014. Staff members are welcome to report their 
research, publications, conferences attended as well as other information. Contributions in both Chinese and English 
should be sent to Room 201, Tsang Shiu Tim Building, United College or by fax to 2603 5412 or via email to 
unitedcollege@cuhk.edu.hk on or before 23 December 2013. For enquiries, please contact Ms Rukia T Y Kwok at 
3943 1696. United News online version is available at the College website. College members who do not want to 
receive hard copy newsletters are welcome to send email to rukiakwok@cuhk.edu.hk. Website of United News 
online: http://www.cuhk.edu.hk/uc/UC_NEWS 

書院生活預覽 College Event Calendar  
16/12/2013 – 16/1/2013  

保護地球，人人有責：請閱讀後傳給家人、同事及朋友分享，或投入廢紙回收箱內。您亦可瀏覽網上版的《聯合動態》： 
http://www.cuhk.edu.hk/uc/UNews，為環境出一份力！ 
Tips to Save the Earth: Please share with your family, colleagues and friends, or put it inside a recycle bin after reading.  
You may also help by reading this newsletter online at  http://www.cuhk.edu.hk/uc/UNews 

欲知書院最新消息請瀏覽書院網頁 For the latest news, please visit the College’s website: http://www.uc.cuhk.edu.hk/ 

教職員太極班 
UC Staff Taichi Course 

7/1/2014 – 22/4/2014 
(逢星期二 Every Tuesday) 

5:40 pm - 7:10 pm 

文怡閣夏 
UC Staff  

Common Room 

陳文軒先生 
Mr Tony Chan 

3943 7345 / 3943 1947 

薪火服務學習:愛心玩具傳緬北 
Pass the Toys to Northern Myanmar  

27/12/2013 – 4/1/2014 緬甸臘戍 
Lashio, Myanmar 

周鍾寶華女士 
Mrs Jackie Chow 

3943 8655 / 3943 7580 
香港國際馬拉松 2014—— 

聯合書院隊講座及熱身跑 
Hong Kong Marathon 2014— 
United College Team Lecture and 
Field Training  

16/1/2014 
6:00 pm – 9:00 pm 

夏鼎基運動場 
 Sir Philip  

Haddon-Cave  
Sports Field 

陳文軒先生 
Mr Tony Chan 

3943 7345 / 3943 1947 


